

致上午高班家長：

為配合主題「巴特一家的新生活」，本校將安排學生於課堂時間內參觀「青山灣消防局」。希望透過是次參觀活動，讓學生認識社區設施及相關資訊，並培養學生對在社區中幫助市民的人有感恩的態度。

活動資料如下：

日期	2月5日(星期四)	2月6日(星期五)	2月11日(星期三)
班別	上3B	上3C	上3A
參觀時間	上午10:30----11:30		
參觀地點	青山灣消防局		
服飾	冬季運動服		
集合地點	本園		

備註：

- (1) **參觀班別**當日上下課時間照常，**不用參觀**的班別，會照常在校上課。
- (2) 當日乘坐**裸姆車放學**的學生，維持正常，沒有影響。
- (3) 學生帶書包、功課袋、功課、杯、碟和毛巾盒。
- (4) 按天氣情況，請學生攜帶便利雨衣，以備不時之需。
- (5) 學生可自備防蚊用品。
- (6) 不參加之學生，當日將會隨其他班別留校上課。
- (7) 如當日天文台發出三號或以上的熱帶氣旋警告信號或紅色／黑色暴雨警告信號，是次活動將會取消。

順德聯誼總會  
屯門梁李秀娛幼稚園  
2026年1月16日



✂

敬覆者：

本人 願意 / 不願意 敝子弟參與是次「青山灣消防局」活動。

此覆

順德聯誼總會 屯門梁李秀娛幼稚園

家長簽署：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_ ( )

日期：\_\_\_\_\_

\* 請於1月21日前將通告交回班主任。

致下午高班家長：

為配合主題「巴特一家的新生活」，本校將安排學生於課堂時間內參觀「青山灣消防局」。希望透過是次參觀活動，讓學生認識社區設施及相關資訊，並培養學生對在社區中幫助市民的人有感恩的態度。

活動資料如下：

日期	2月5日(星期四)	2月6日(星期五)	2月11日(星期三)
班別	下3B	下3C	下3A
參觀時間	下午 2:00----3:00		
參觀地點	青山灣消防局		
服飾	冬季運動服		
集合地點	本園		

備註：

- (1) **參觀班別** 當日上下課時間照常，**不用參觀**的班別，會照常在校上課。
- (2) 當日乘坐**祿姆車**放學的學生，維持正常，沒有影響。
- (3) 學生帶書包、功課袋、功課、杯、碟和毛巾盒。
- (4) 按天氣情況，請學生攜帶便利雨衣，以備不時之需。
- (5) 學生可自備防蚊用品。
- (6) 不參加之學生，當日將會隨其他班別留校上課。
- (7) 如當日天文台發出三號或以上的熱帶氣旋警告信號或紅色／黑色暴雨警告信號，是次活動將會取消。

順德聯誼總會  
屯門梁李秀娛幼稚園  
2026年1月16日



✂

敬覆者：

本人 願意 / 不願意 敝子弟參與是次「青山灣消防局」活動。

此覆

順德聯誼總會 屯門梁李秀娛幼稚園

家長簽署：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_ ( )

日期：\_\_\_\_\_

\* 請於1月21日前將通告交回班主任。

To K3 AM classes parents:

In conjunction with the theme "The Bart Family's New Life", our school will arrange for students to visit the "Castle Peak Bay Fire Station". It is hoped that through this visit, students will learn about community facilities and related information, and develop a grateful attitude towards those who help citizens in the community.

Activity Details:

Date	5 February (Thursday)	6 February (Friday)	11 February (Wednesday)
Class	3B AM	3C AM	3A AM
Time	10:30 a.m.----11:30 a.m.		
Venue	Castle Peak Bay Fire Station		
Attire	winter PE uniform		
Assembly Location	our school		

Remarks :

- (1) The classes that **do not participate in the visit** will have normal lessons as usual.
- (2) **The students who take school buses to go home will remain normal and there will be no impact** on that day.
- (3) The students are requested to take school bags, homework bags, homework ,cups, plates and towel boxes.
- (4) Depending on weather conditions, students are requested to bring portable raincoats in case of needs.
- (5) Students can bring mosquito repellent.
- (6) The students who do not participate the visit will stay at school to attend classes with other classes.
- (7) If the Observatory issues a tropical cyclone warning signal No. 3 or above, or a red/black rainstorm warning signal on that day, this activity will be cancelled.

Shun Tak Fraternal Association  
Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten  
16 January 2026

✂

To: Shun Tak Fraternal Association Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten

I am willing / am not willing for my child to participate in the visit of the Castle Peak Bay Fire Station.

Parent Signature: \_\_\_\_\_

Student Name: \_\_\_\_\_ ( )

Date: \_\_\_\_\_

\* Please submit the reply slip to class teacher by 21 January



To K3 PM classes parents:

In conjunction with the theme "The Bart Family's New Life", our school will arrange for students to visit the "Castle Peak Bay Fire Station". It is hoped that through this visit, students will learn about community facilities and related information, and develop a grateful attitude towards those who help citizens in the community.

Activity Details:

Date	5 February (Thursday)	6 February (Friday)	11 February (Wednesday)
Class	3B PM	3C PM	3A PM
Time	2:00 p.m.----3:00 p.m.		
Venue	Castle Peak Bay Fire Station		
Attire	winter PE uniform		
Assembly Location	our school		

Remarks :

- (1) The classes that **do not participate in the visit** will have normal lessons as usual.
- (2) **The students who take school buses to go home will remain normal and there will be no impact** on that day.
- (3) The students are requested to take school bags, homework bags, homework ,cups, plates and towel boxes.
- (4) Depending on weather conditions, students are requested to bring portable raincoats in case of needs.
- (5) Students can bring mosquito repellent.
- (6) The students who do not participate the visit will stay at school to attend classes with other classes.
- (7) If the Observatory issues a tropical cyclone warning signal No. 3 or above, or a red/black rainstorm warning signal on that day, this activity will be cancelled.

Shun Tak Fraternal Association  
Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten  
16 January 2026

✂

To: Shun Tak Fraternal Association Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten

I am willing / am not willing for my child to participate in the visit of the Castle Peak Bay Fire Station.

Parent Signature: \_\_\_\_\_

Student Name: \_\_\_\_\_ ( )

Date: \_\_\_\_\_

\* Please submit the reply slip to class teacher by 21 January.

